
N O V I C E I Z N A Š I H K R A J E V
ŠTEPANJSKO
NASEUE

Svet krajevne skupnbsti Šte-
panjsko naselje je na zadnjem
sestanku obravnaval predloge za
sestavo programa komunalni
del v letu 1974. Sestanka se
niso udeležili samo člani sveta,
ampak je bilo povabljenih tudi
več drugih ljudi iz vseh prede-
lov Štepanjskega naselja. Polno-
številna udeležba na sestanku je
bila dokaz, da so ljudje zainte-
resirani oblikovati program del.
Svet KS namerno ni predhodno
sestavil okvirni program ampak
so občani sami predlagali vrsto
del iz katerih bodo v krajevni
kupnosti sestavili program naj-
nujnejših del v prihodnjem letu.
Poudarjeno pa je bilo, da v pro-
gramu ne bodo zajeta tista dela,
ki se nanašajo na urbanistično
zazidalna območja. Mišljeno je
na predel, kjer bo stala nova
stanovanjska soseska.

Predlog je bil naj bi v prihod-
njem letu zgradili kanalizacijo v
ulici Ob mejašu ter uiedili od-
tok meteornih voda iz Golovca.
Krajevna skupnost bi bila pri-
pravljena finasirati dela vendar s
pomočjo vseh zainteresiranih
lastnikov v tem predelu. Med
drugim je bilo predlagano, da se
zgradijo robniki ter uredijo od-
toki na Kamnoseški cesti, ker
pri velikih nalivih voda nima
iztoka v Ljubljanico. Občani so
predlagali še ureditev avtobus-
nega postajališča na Hruševski
cesti, postaviti znak omejitve
hitrosti na Kmanoseški cesti za-
radi ozkega cestišča. Na Hru-
ševski cesti pa bi bilo potrebno
postaviti opozorilni znak, ki naj
bi avtomobiliste opozaijal na
bližino smetišč.

Želja mladih je imeti v Šte-
panjskem naselju urejeno igri-
šče, ki naj bi se uporabljalo za
košarko, rokomet ali mali nogo-
met.

V tem predelu občine je pre-
cej mladih, ki bi bili pripravljeni
prostovoljno pomagati pri iz-
gradnji igrišča. Lokacija pa še ni
določena. Svet KS pa je ob tem
predlagal ustanovitev mladin-
skega aktiva, ki naj bi imel na
skrbi tudi novo igrišče.

KS Štepanjsko naselje je iz-
Volila tudi delegata v svet šole
Ketteja in Murna.

Izvoljen je bil tudi gradbeni
odbor sklada za gradnjo šol in
varstvenih ustanov, katerega na-
loga je voditi nadzor nad deli in
kontiolirati smotrnost trošenja
sredstev.

JANKO INGLIC
Svet kiajevne skupnosti Štepanj-

sko naselje je na podlagi 55. in 56.
člena statuta krajevne skupnosti
Štepanjsko naselje na svoji redni seji
22. novembra 1973 spiejel naslednji
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Ustanovi se GRADBENI ODBOR
ZA IZGRADNJO OSNOVNE SOLE
IN VARSTVENEGA ZAVODA V
NOVI DEMONSTRACIJSKI SOSE-
SKI STEPANJSKO NASELJE V
LJUBLJANI (v nadaljevanju: grad-
beni odbor).

II.
Gradbeni odbor je družbeni organ

krajevne skupnosti Štepanjsko nase-
l j e " III.

Gtadbeni odbor v sodelovanju s
skladom za izgradnjo šol in varstve-
nih zavodov pri temeljni izobraže-
valni skupnosti Ljubljana organizira,
vodi in nadzira izvedbo del, sodeluje
z organizacijami in občani zaradi
usklajevanja nalog, ki izhajajo iz
dela pri izgradnji sole in varstvenega
zavoda, zlasti pa skrbi za smotrno
izvajanje vseh del in racionalno tro-
šenje sredstev.

'V.
V gradbeni odbor se imenujejo:
Jože KOROŠEC, dipl. inž. kot

prcdsednik, Hruševska c. 19
Helena SUŠNIK, dipl. inž. arh.,

član, Stepanjska c. 16,
T.nca BRCAR, profesorica, čla-

nica, Ulicamiru 1.
Marija INTIHAR, uslužbenka,

članica, Ulica miru 9,
Lojze POGACAR, član sveta KS,

član, Litijska c. 46.
V.

Gradbeni odboi lahko po potrebi
pritegne k sodelovanju tudi druge
občane - strokovnjake za posamez-
na področja dela.

VI.
Delo gradbenega odbora je javno.

Sklepi odbora morajo biti vneseni v
zapisnike sej giadbenega odbora.
Gradbeni odbor vabi obvezno na vse
seje predsednika sklada za izgradnjo
šol in varstvenih zavodov zaradi ko-
ordinacije dela.

VII.
Delo gradbenega odbora preneha

po zaključku del in po opravljenem
obračunu, oziioma ko objekte pre-
vzame samoupr^vno vodstvo šole
oziroma varstvenega zavoda.

VIII.
Sklep velja od dneva, ko ga je

sprejel svet krajevne skupnosti Šte-
panjsko naselje.

Predsednik sveta KS
Stepanjsko naselje

TONE HEGLER, l.r.

MOSTE
V NAČRTU JE VRTEC NA
SELU

Prenatrpanost malčkov v
W Z Angele Ocepkove na Selu
kljub samoprispevku ne more-
mo in ne moremo rešiti. Po ne
vem kakšnih statističnih izraču-
nih bi naj se pojavila potreba po
prizidku na Selu šdeleta 1975.
Občanov pa se je v tem času na
tem območju naselilo že toliko,
da je statistika v tem primeru
popolnoma odpovedala. Že se-
daj je v W Z 80 otrok prek nor-
me in je življenje v njem še do-
kaj znosno in zdravju neškod-
ljivo. Kaj pa, če se nekega dne
spomni sanitama inšpekcija —
ali morda kaka podobna institu-
cija in ugotovi, da je zavod pre-
natrpan? Kam tedaj z otroki?

Gradbeni odbor se je zato, da
bi bila stiska za daljšo dobo od-
pravljena, odločil za novo grad-
njo v soseski MS/1, kar je zbor
občanov tudi potrdil. Vsi po-
trebni načrti so že na pristoj-
nem mestu občinske skupščine
Moste-Polje ki ima po zakonu
dolžnost, da komunalno uredi
zemljišče in vse drugo za grad-
njo. Gradbeni odbor je svojo
dolžnost v redu opravil, zdaj je
vrsta na občinski skupščini, da
tudi ona opravi svoje. Upajmo,
da ne bomo. razočarani.

Še nekaj je s statistiko na-
robe. Načrtovala je W Z tako
nesrečno, da se npr. v Novih
Jaršah, ki še niso popolnoma
dograjene in že obstoječi vrtec
ni popolnoma zaseden, predvi-
deva-gradnja še enega vrtca. Na
Selu pa je taka stiska! Nekaj je
treba ukreniti. Ne smemo ča-
kati na 1975. leto. Kaj ko bi se
vrstni red gradnje VVZ v občini
spremenil? Treba bi bilo spre-
jeti dogovor med KS, gradbeni-
mi odbori ter vsemi v poštev
prihajajočimi zavodi, ki skrbe
za otroško varstvo in njegovo
financiranje, na sestanku pa bi
se pogovorili o vrstnem redu
gradenj. Ne smemo se na slepo
držati črke obstoječega načrta.
Nas je pač prenaseljenost prehi-
tela in moramo gradnje prilago-
diti razmeram, v katerih smo se
znašli.

Zato je nujno, da skliče ob-
činska skupščina oziroma
služba, ki je za to zadolžena,
vse prizadete, ki so z gradnjo
W Z kakorkoli v zvezi in da na
sestanku razčistijo vse nejas-
nosti, kajti le s skupnimi napori
bomo uspeli uresničiti gradnjo
W Z na Selu ne 1975. ampak
1974. leta, kar je naša veMka
dolžnost do naših otrok.

ZADVOR
Prav gotovo je bila za naše

občane v krajevni skupnosti Za-
dvor v novembru ena najhujših
novic, da je umrl predsednik
sveta krajevne skupnosti Zadvor
Miha Berčič-Makš. O tem smo v
našem listu že pisali. Ta nepo-
pravljiva škoda, ki nas je priza-
dela, se bo odražala ne le v tem,
da smo izgubili priljubljenega
občana in predsednika, temveč
smo z njim zgubili enega naj-
boljših učiteljev mlajše genera-
cije političnih delavcev. Z njim
smo zgubili tudi najboljšega sve-
tovalca s področja komunalne
dejavnosti na našem področju
in tudi najboljšega političnega
voditelja. Da je bil Miha res to,
se je pokazalo na njegovi zadnji
poti. Takega pogreba naše pod-

ročje še ni doživelo. Menda ni
človeka, ki ne bi obžaloval te
težke izgube. Kako je bil pri-
ljubljen, je pokazala tudi mno-
žica brzojavk, ki jih še sedaj do-
biva pokojnikova žena Tončka
Berčič.

Izrazila pa je željo, naj bi v
našem listu zapisali njeno za-
hvalo za vse, kar smo storili, da
bi ji lajšali bolečino ob izgubi
njenega dobrega moža, očeta in
starega ata.

Z izgubo predsednika sveta
kiajevne skupnosti pa je nastal
še drug problem, in sicer izbira
novega predsednika. Zadnja seja
sveta krajevne skupnosti je po-
kazala, da je potrebno o tem te-
meljito razmisliti, do izvolitve
novega predsednika pa je po-
oblaščen voditi posle predsedni-
ka Lojze Remc. Temeljito bo
treba razmisliti tudi o tem, kdo
bo bodoči predsednik odbora
za splošni ljudski odpor, kajti ta
funkcija je neposredno poveza-
na s funkcijo predsednika sveta
krajevne skupnosti."

Na zadnji seji sveta KS so go-
vorili še o drugih problemi, zla-
sti o tem, kako bi v bodoče
rešili problem nizke električne
napetosti v Sadinji vasi, v Češ-
njicah in Zagradišču, kjer nape-
tost komajda dosega 110 W.
Sklenili so temeljito se pogo-
voriti o tem s predstavniki Ele-
ktro Ljubljana—okolica in ob-
čine, da bi morda le našli reši-
tev.

Skupni vodovodni odbor pri
krajevni skupnosti Zadvor je bil
končno po dolgem času le se-
stavljen. Njegova naloga je zdaj
pripraviti sprejem pravilnika, ki
bi veljal za vse vaške vodovode,
tj. Sadinja vas, Podmolnik, Pod-
lipoglav, Šentpavel, Češnjice in
Zagradišče. Odbor šteje 13 čla-
nov, za predsednik.i*pa je bQ iz-
voljen Peter Prusnik iz Zagradi-
šča. Naloga odbora je tudi ures-
ničiti vse zamisli in seveda vo-
diti gospodarsko in finančno
politiko. Še vedno se namreč
glede tega tu in tam čuti odpor
proti vodarini in števcem. To pa
je brezsmiselno, saj vendar za-
hteva vzdrževanje, razvoj in šir-
jenje vaških vodovodov že go-
spodarska potreba, širjenje na-
selij itn. Če bodo občani upo-
števali, potem se odpira dobra
stran gospodaijenja, sicer pa bo
anarhija. Če kdo misli, da to
forsira KS zaradi dadatnih sred-
stev, se moti. Kar bo zbranih
sredstev od vodarine, bodo tam
tudi ostala. Vedno pa je bolje,
če je za vsak primer kak denar
pri roki, da ni treba za vsaiko
okvaro posebej zbirati dodatnih
sredstev.

Društvo prijateljev mladine
Zadvor je imelo pred kratkim
svojo sejo. Na dnevnem redu je
bila tudi organizacija prireditve
dedka Mraza. Zmenili so se, da
bo tudi letos dedek Mraz obi-
skal malčke iz KS Zadvor v
dvorani zadružnega doma. Te-
žava je le v tem, da dvorano se-
daj popravljajo, oziroma v njej
napeljujejo centralno kurjavo.
No, kljub temu so našli rešitev.
Na odru naj bi bila igrica, malč-
ke pa naj dedek Mraz obdari s
primernimi paketi. V ta namen
vsako leto zagotovi krajevna
skupnost nekaj sredstev, nekaj
jih ima društvo, poslali pa so
tudi prošnje delovnim organiza-
cijam za prispevek. Ce bo vse v
redu, se nam obeta zares lepa
predstava. Upajmo, da bo vse v
redu in denarja dovolj.

Turistično društvo Zadvor je
na zadnji seji upravnega odbora
sklenilo nabaviti manjšo smu-
čarsko vlečnico, ki bi jo v zim-
skem času lahko postavljali na
razne terene. Posluževali naj bi
se je zlasti šolarji in mladina na-
sploh, ki ne more drugam v zna-
na smučarska središča. Društvo
je del sredstev zaslužilo z veseli-
cami, del sredstev pa zdaj išče
pri gospodarskih organizacijah,.

če bodo imele toliko odprtega
srca, da bi prispevale vsaj skro-
men delež. Ce bo vse po sreči —
in če bodo snežne razmere
ugodne — se bomo letos prvič
več smučali na domačem tere-
nu s pomočjo vlečnice. Poleg
tega namerava društvo priti do
svoje brunarice, ki bi jo posta-
vili v hrib za spomenikom Mol-
niški četi. Okoli 60 lastnikov
gozdov je izrazilo željo, da bi
prostovoljno prispevali po kako
smrekovo drevo. Iz tega lesa bi
lahko nastala lepa brunarica.
Seveda pa bodo še težave z iz-
delavo in seveda lokacijo. Ker je
društvo rešilo že marsikatero te-
žavo, upajmo, da bo imelo tudi
pri teh dveh srečno roko. Za
pomoč pa je zaprosilo tudi raz-
ne gospodarske organizacije in
če bodo pripravljene prispevati
vsaj skromen delež - ob dej-
stvu, da naši delavci delajo pri
njih, za njihove otroke pa skrbe
tudi drugi — bo brunarica
kmalu nared.

ALOJZ KASTELIC

ZALOG
Dela na umetnem drsališču v

Zalogu so tako daleč, da bo
proti koncu decembra že mo-
žen prvi preizkus hladilnih na-
prav. Če ne bo kaj nepredvide-
nega, se bodo drsalci lahko po-
merili na novem ledu okrog
praznika Dedka Mraza. Drsali-
šče še ne bo povsem urejeno,
drsati pa bo že mogoče.

Zaradi odpovedi delovnega
razmerja dosedanjega tajnika
KS Zalog je svet KS na seji dne
5. decembra 1973 imenoval za
tajnika KS Alojza Kavalarja.

V zvezi s programom razvoja
telesnokulturne dejavnosti na
področju KS Zalog je svet KS
imenoval odbor, ki ima nalogo
sestaviti dolgoiočni progrMh
razvoja, na osnovi katerega bo
svet KS v bodoče odobraval red
gradnje posameznih objektov in
naprav po pomembnosti in na
osnovi razpoložljivih sredstev.

Da se posamezni objekti ne
bi pojavljali v več KS, bodo
program uskladili s programom
sosednjih KS.

Svet KS je na osnovi poročila
člana gradbenega odbora za
novo šolo ugotovil, da dela po-
tekajo po programu in ne ob-
staja bojazen, da šola ne bibila
dograjena do predvidenega
roka. Z gradbenimi deli so v
zakasnitvi le kakih 14 dni, a če
bo vreme ugodno, bodo to za-
kasnitev lahko nadoknadili.

Svet KS je ugotovil, da zaradi
sanitarnih predpisov ne morejo
v zadružnem domu odpreti lo-
kala za slaščičarno. Zato bodo
v tem lokalu oiganizirali pro-
dajo na drobno za semena,
umetna gnojila, zaščitna sred-
stva za rastline, kar v Zalogu in
okolici tudi zelo pogrešajo. V
kleti zadružnega doma pa bo
skladišče enakega blaga za pro-
dajo na debelo. Interesent -
trgovec se je že pojavil, zato
upajmo, da bomo za spomla-
dansko setev in saditev dobili
vse potrebno v Zalogu.

MILENA MATJAŽIC

BIZOVIK
4. decembra je imela organi-

zacija ZK Bizovik redno letno
konferenco, na kateri je prišlo
do kadrovskih sprememb, saj je
bil za sekretarja organizacije v
II. mandatu izvoljen Franc
Hribar.

Medtem pa kadrovska komi-
sija pri KK SZDL pospešeno
evidentira kandidate za volitve
v svet KS in KK SZDL.

V Bizoviku se je v decembm
večkrat sestal iniciativni odbor
za ustanovitev aktiva zveže mla-
dine v KS in ga po teh pripra-
vah tudi ustanovil Mladim in
izvoljenemu predsedniku aktiva
Matiji Klemenčiču želimo obilo
uspehov pri delu, tiste, ki tega

ne vedo, pa pozivamo k sode-
lovanju, saj bodo tako lahko
prispevali tudi svoj delež k še
uspešnejšemu delu aktiva ZM.

A.PERME

DOLSKO
Clani zveze borcev in voja-

ških vojnih invalidov v Dolskem
so se 8. decembra 1973 zbrali
na tovariškem srečanju. Poleg
domačinov so se srečanja udele-
žUi tudi sekretar občinskega od-
bora ZZB Moste-Polje Franc
Lamberger, predsednik ZZB Be-
žigrad - narodni heroj Miiko
Jerman ter člani občinskega od-
bora ZZB Moste-Polje Miro
Dečtnan, Jože Peškur in inž.
Metod Kočevar. Kratek kultur-
ni piogram so pripravili pionirji
osnovne šole in gojenci glasbene
šole v Dolskem pod vodstvom
Nežke Čadove in Tonija Se-
meja.

Sledilo je letno poročilo o
delu upravnega odbora, ki ga je
podal predsednik ZZB Dolsko
Slavko Zupančič; na kratko:

— vse leto so posvečali veli-
ko skrb spominskim ploščam
borcem NOV. Ob krasitvi plošč
in spomenika gre posebna za-
hvala tovarišicam in pionirjem
na šolah v Dolskem, Križevski
vasi in Senožetih, z željo, da
tudi v bodoče na tak način
obujajo spotnine na padle parti-
zane in druge žrtve NOB;

— ob prazniku republike so
člani ZZB obiskali pet ostarelih
in bolnih članov in jih skromno
obdarili;

— mnogo časa so porabili za
popis članstva ZB in udeležen-
cev NOV in pri tem ugotovili,
da nekateri udeleženci NOV še
niso člani ZZB, in to iz različ-
nih razlogov. Verjetno bo treba
šele po premisleku stopiti v ak-
cijo za pridobitev novih članov.

Po poročilu so navzoče obve-
stili o veliki proslavi v Oklem
24. febmarja prihodnje leto, na
kateri bosta govorila Franc Zu-
pančič in Mirko Jerman.

Že več let se poraja ideja o
gradnji doma članov ZB — do-
ma Kamniško-zasavskega odre-
da; dom naj bi zgradHi poleg
šole v Križevski vasi. Vsi so bili
navdušeni nad to iniciativno in
tudi povabljeai gostje so oblju-
bili, da bodo pri tem pomagali.
Z nestrpnostjo že vsi čakajo pri-
četek del, saj se bo tako tudi v
odmaknjenih, a lepih krajih ob-
čine vsaj delno razvil turizem.
Toda vse to je še vprašanje časa.
O tem je obšimo poročal Peter
Zupančič. Po končanem pro-
gramu so se člani zveze borcev
in vojaških vojnih invalidov raz-
govarjali in zabavali še dolgo v
noč.

OOb prazniku republike so
bili tudi na naši osnovni šoli ci-
cibani sprejeti v zvezo pionirjev
in org. mladih članov rdečega
križa. Novi člani MČRK so bUi
skupaj s svojimi starši prijetno
presenečeni nad simboličnimi
darili - brisačkami (in bon-
boni), ki jim jfli je v imenu RK
podarila predsednica RK Dol-
sko Justina Medved. Starejši
pionirji so pripravili kultumi
program, KS pa je poskrbela za
pogostitev.

Na osnovni šoli se vneto pri-
pravtjajo na prihod dedka
Mraza. MARTINA TRDIN

KODEUEVO
Družbenopolitične organiza-

cije na Kodeljevem, se pravi
krajevna skupnost, SZDL in
Rdeči križ, so kot vsako leto ob
tem času razdelile sredstva so-
cialne podpore občanom. To
nalogo so opravfle članice Rde-
čega križa, in sicer so razdelile
4.800 dinaijev.

Evidentiranje kandidatov za
družbenopolitične oiganizacije
terena Kodeljevo je v polnem
teku. Na razgovore je bilo po-
klicanih okrog 400 občanov -
delegatov. Razgovore je vodil
predsednik KS Anton Urbič.

Narejen je že osnutek statuta
krajevne skupnosti Kodeljevo.

Dokončno bo oblikovan do
konca letošnjega leta.

Predstavniki krajevne skup-
nosti in Komunalne energetike
Ljubljana — podjetja za proiz-
vodnjo in prodajo toplotne
energije (bivša Toplama) so se
pogovarjali o možnostih za na-
peljavo toplotne energije na Ko-
deljevem. V kratkem bodo iz-
vedli med občani anketo, s ka-
tero bi radi zvedeli, koliko ob-
čanov bi želelo priključitev.
Tako bodo lahko potem izraču-
nali stroške napeljave. Dela naj
bi predvidoma začeli v letu
1976.

ALEŠ KARDEU

ZADOBROVA-
SNEBRJE-
N0V0 P0UE

Svet krajevne skupnosti je v
stalnih stikih s trgovskim pod-
jetjem Mercator. V kratkem bo
sestanek z vodstvom Mercatorja
in TOZD ter sveta potrošnikov.
Do prve seje sveta KS bo uprava
Mercatorfa predložila v pogled
projekt nove samopostrežne
trgovine v Novem Polju in de-
ponije trgovin v Zadobrovi in
Sneberjih. Svet KS bo dal svoje
pripombe in nato soglasje o re-
konstrukciji trgovin.

Svet KS in gradbeni odbor
sta v stalnem kontaktu glede
nove šole. KS bo imenovala čla-
na v komisijo za najugodnejšega
ponudnika za gradnjo nove
šole, katere začetek gradnje je
predviden v začetku maja 1974.

Odbor društva prijateljev
mladine in zastopniki KS so se
dogovorili o praznovanju novo-
letne jelke, kar bo organziralo
DPM s pomočjo sveta KS. Do-
govorili so se tudi o organizaciji
ure pravljic za otroke od 4. do
6. leta starosti.

Kegljaška sekcija kegljaško-
balinarskega kluba Sloga je pri-
čela s kegljaškim tekmovanjem
s klubi mesta Ljubljana. O re-
zultatih bomo še poročali.

Ob Smartinski cesti so bila v
decembru postavljena nova
svetlobna telesa. Pred časom so
bila postavljena tudi ob Sneber-
ski cesti. Svet KS prosi vse ob-
čane, da jih - če so na njiho-
vem zemljišču ta telesa podrta,
znova namestijo na svoja mesta.
Več takih podrtih oznak je bilo
opaziti posebno ob Sneberski
cesti. IVANKOS

MOSTE
Odbor osnovne organiza-

cije Rdečega križa Ljublja-
na-Moste seznanja vse svoje
člane - tudt podpome - o
delu organizacije v letu
1973.

V letu 1973 se je pove-
čalo število članstva v
osnovni organizaciji od
1.109 na 1.477, kar je za-
sluga naših poverjenic; pri-
dobile so tudi 39 novih pod-
pornih članov RK.

V tednu Rdečega križa v
mesecu maju smo zbrali
1.500 kg obleke, perila in
obutve ter 671 dinarjev -
pravzaprav mato, saj gostin-
stvo in trgovine niso imeli
dovolj razumevanja za to
humano akcijo.

Uvedli smo dežumo služ-
bo ob torkih od 17. do 19.
ure.

V oktobru in novembru
smo podelili enkratno po-
moč 29 socialno ogroženim
občanom v znesku 4.750
dinarjev poprečno 160 din
na osebo.

Za novo leto nameravamo
obiskati vse naše člane v do-
movih počitka in jih pri-
merno obdariti.

Vsem članom Rdečega
križa želi odbor osnovne
organizacije zdravo in sreč-
no novo leto 1974.

ZaOORK
ir.ž. Lojze Bavdež


